



**ESKILSTUNA**

## **Protokoll Lagledarmöte**

Dag och tid: 2018-11-19 kl. 18.00-19.30

Plats: Sméhallen, Eskilstuna, Ledarrummet vid kansliet

Närvarande:

Frånvarande: Pelle D

### **§ 1 Mötets öppnande**

### **§ 2 Val av sekreterare och justerare**

**Sekreterare: Teresa Tikanoja**

**Justerare: Ola Lindkvist**

### **§ 3 Fastställande av dagordning**

### **§ 4 Föregående protokoll**

**§ 5 Företagshockey. Lagen kommer få schema tilldelade till sig. Klocka och musik. Ca 2 tillfällen per lag.**

**§ 8 Röd/svarta tråden – lanseras vid årsskiftet.**

**§ 9 Tel.nr laget.se här vill man ha 2 nummer till varje spelare. Saknas fortfarande för några.**

**§ 10 Krishantering manual finns publicerad och ska läggas med i sjukvårdsväskan. kommer finnas digitalform så småningom.**

**§ 11 Föräldrautbildning. Styrelsen har träffat Sörmlandsidrotten. Hur utbilda föräldrarna. Diskussion om hur föräldrar ska bete sig/hur vara. Ska vi bilda styrgrupper/workshops i ämnet. I samband med träning? Representant från förbundet kommer gärna och håller föreläsning. Här behöver alla tänka till hur vi kan göra? Kanske vi ska börja med de yngre lagen först.**

**§ 12 Redovisning bingoletter och kalendrar. Slutet på december.**

**§ 13 Hockeyboden inte öppen så ofta. Förslag om att lagledarna ska ha nyckel. Sandra ska bjuda in hockeybodsansvarig till ett lagledarmöte.**



**ESKILSTUNA**

**§ 14 Punkter från lagledarmöten. Hur gör vi? Inte ofta att punkter kom in på förhand vore bra om frågor kom in på förhand.**

**§ 15 Informationspunkter**

- Kiosk/cafeteria – efter årsskiftet kommer en projektgrupp sättas ihop för att diskutera hur förändra kiosken.
- 2/12 kl 13.00 träff med "vikarier" för kiosken. Alla vikarier som är intresserade av att ta pass i kiosken ska närvara. Gå ut med info till alla lag.
- Medlems el. info om EEM lägg gärna info på lagsidor.

**Bemanning vid A-lagsmatch – 09 har förslag om att grundbemanningen tar de hand om. Dvs öppnar och stänger. Dvs lag som bemannar veckan tar "vita vagnen" med 2 personer.**

**§ 16 Övriga frågor**

- Omklädningsrum: vid fysträning innan träning är det svårt med omklädningsrum en timma innan sin träning. Många har även fysträning efter sin träning. Här behöver planeringen lyftas upp. Viktigt att lagen inte ska ha stress innan och efter sin träning/match/poolspel.
- Egen lagledargrupp på laget.se? Möjligt för lagledarna att ha en egen lagsida för ex smsutskick. Lätt att hitta kontaktuppgifter. Liknande som MV.

**§ 17 Nästa möte 17/12 med mat. Meddela ev allergier.**

**§ 18 Mötets avslutande**

Justeras  
Ola Lindqvist  
Ola Lindqvist